
کد خبر: 509203
پنج شنبه 30 اسفند 1403 9:17

فرماندار بافق در مجمع هماندیشی شهرستان: تربیت نیروی انسانی، اولویت اصلی ماست
در مجمع هماندیشی شهرستان بافق، رضا فلاح فرماندار این شهرستان با اشاره به اهمیت برنامهریزی و ترسیم نقشه راه برای آینده، بر لزوم توجه به سند

آمایش سرزمین تأکید کرد.

به گزارش خبرنگاران گروه جامعه خبرگزاری گزارش خبر، فرماندار بافق با بیان اینکه در حال حاضر ناترازیهای فرهنگی و اجتماعی در شهرستان وجود
دارد، تصریح کرد: یکی از بزرگترین چالشها، عدم توانایی در تربیت نیروی کارآمد است.

رضا فلاح در ادامه سخنان خود گفت: در این سه ماه نشان دادم که هدفمان تربیت نیروی انسانی است چراکه پاشنه آشیل ماست.

فرماندار شهرستان بافق بر این نکته تأکید کرد که نیروی انسانی کارآمد، میتواند به عنوان موتور محرکهای برای توسعه و پیشرفت شهرستان عمل کند.

وی از حاضرین خواست تا نظرات و پیشنهادات خود را درباره آینده شهرستان مطرح کنند و افزود: شما باید بگویید شهرستان به چه سمتی برود و راهکار
بدهید و برای بافق آینده، مدل پیشرفت، پیشنهاد دهید.

فلاح بر اهمیت سرمایهگذاری در زمینه فرهنگ شهرستان تأکید کرد و گفت: ما باید برای تربیت نیروی انسانی، بر سبقه فرهنگی شهرستان سرمایهگذاری
کنیم.

در این مجمع، حاضرین به بحث و تبادل نظر پرداختند و نظرات خود را درباره راهکارهای ممکن برای پیشرفت شهرستان بافق بیان کردند.


